
FORMANDENS JUBILÆUMSTALE 

Vibenshaves Venners 10 års Jubilæum. 
Lørdag 4. november 2023. 
 
I år er et særligt år, 10 års Jubilæum skal vi fejre i dag. 
Meget er der sket på 10 år. 
Vibenshaves Venner har haft 3 formænd. 
Da vi blev stiftet, trådte Finn Larsen til som den første formand, derefter fulgte 
Ulla Holmbæck, og nu er det mig som huserer. 
Vi opstod jo for at undgå nedlæggelse og det har vist sig at være en god 
beslutning, for her 10 år efter, lever Vibenshave op til vore forventninger, 
om at være et rummeligt hus med mange gode tiltag og kurser. 
Højdepunktet på ugen, mener jeg er torsdag kl 12, når vi er ca 30 forvent- 
ningsfulde medlemmer, som spiser lækker mad sammen. 
Vi har haft 4 Værestedsledere og Helle, som har ledelsen nu, serverer utrolig 
lækker mad, som vi alle nyder. 
Helle er et rummeligt menneske, som går ind for sameksistens, hvis man 
opfører sig ordentligt. 
Denne Venneforenings formål er venligt, og derfor er alle glade. 
Der er intet som tyder på at vi kan undværes.  Og fremtiden ser vi imøde 
med fortrøstning. 
Mange af de frivillige som hjælper Helle, er da også medlemmer af Vibenshaves 
Venner, og I gør en stor indsats her i Vibenshave. TAK for det. I kunne ikke 
undværes. 
Til sidst vil jeg slutte med at citere et lille vers. 
VIBENSHAVE ER STEDET PÅ ØSTERBRO 
HVOR ENHVER FLOK HAN SLÅ SIG NED 
OG ENHVER FUGL SYNGER MED SIT NÆB 
VIBENSHAVE HVOR OMSORG, TRYGHED OG GLÆDE BOR. 
 
Med disse ord beder jeg alle rejse sig og råbe et leve 
for VIBENSHAVE og VENNERNE. 

 


